
UTRINEK OB TEDNU OTROKA

Tovariš predsednik, tudi mi vidimo probleme!
Pogovor s predstavniki pionirjev pri predsedniku ob-

činske skupščine Maksu Klanšku, ki je sovpadal s led-
nom otroka, ni bilo navadno kramljanje ali pogovor zgolj
o učenju in delu pionirjev, bil je pravi pogovor o resnih
problemih. In prav je tako. Pionirji, ki so ob fej priložno-
sti predsedniku skupščine poročali o svojib aklivnostih in
mu poleg cveja izročili tudi tapiserijo, ki so jo napravili
sami, so bili tokrat iz osnomih šol X. Ljubljanske briga-
de (Tniovo), Marjana Novaka-Jova (Vič), Primoža Tru-
barja (Velike Lašče) in Dolomitskega odreda (Polhov
Gradec). Po začetnem »ogrevanju« so pionirji ali bolje
povedaoo njihovi fnnkcionarji (na sprejemu so bili v
večini predslavniki pionirskih organizacij) spregovorili
najprej o svojem delu. Samoupravno organizirani v okvi-
ru svoje pionirske organizacije v prvi vrsti »prelresajo«
svoje šolske in pionirske aktivnosti, vse bolj pa so pozor-
ni tudi do dogajanj v okolju v katerem živijo in odraš-
čajo.

In ko so se pobliže seznanili tudi z delovvanjem občin-
ske skupščine, ki ga jim je Maks Klanšek nazomo pred-
stavil, se je razvnela prava »mlada delegatska« razprava.

Veste, tovariš predsednik, da potrebujemo v Velikih
Laščah štiri nove učilnice in šolsko kuhinjo, ki domuje v
starih prostorih bi bilo potrebno preseliti. Vsi bi radi
hodili v šolo dopoldne kot dragje! Tudi naša polhograj-
ska šola je premajhna, so se oglasili za svojimi vrstniki iz
Velikih Lašč pionirji iz Polhovega gradca. Tudi cesta je
slaba, pa ste videli kako naš grad propada, to ni prav,
zanj bi morali nekaj storiti, da bi bil v njem nekoč muzej.
Tako radi pa bi, da bi tudi v našem kraju bil oddelek
glasbene šole, saj nas večkratna tedenska pot na Dobro-
vo kar precej utruja. Trnovski pionirji so ob tej razpravi
ugotovili, kako pametna je bila odločitev o gradnji šole v
Koleziji, saj se bo nato utesnjenost na trnovski šoli precej
zmanjšala. Kolikor lahko pomagamo, bomo, so obljubili
pionirji, čeprav se že zdaj vestno in prizadevno vključuje-
mo v številne aktivnosti. Mi na osnovni šoli Marjan
Novak-Jovo prav sedaj zbiramo torbice za palestinske
šolarjc, pomagamo pri ureditvi kros steze.

Kako čuvati okolje? Ob tej tetni so se pionirji kar
malce hudovali - le zakaj ljudje ne odvržejo smeti tam,
kjer je zanje prostor, kdo razbija prometne znake in še bi

lahko naštevali njihove pripombe. Predlog predsednika
skupščine, da tudi pionirji aktivno sodelujejo v akciji
Sveta za turizem pri OK SZDL za najbolj urejeno krajev-
no skupnost je naletel na odobravanje. Sprejeli so ga z
navdušenjem in obljubili, da bodo sodelovali, še več, da
bodo spodbujali k temu tudi svoje prijatelje in sosede.

Seveda pa razprava skoraj ni mogla steči brez pogovo-
ra o našem viškem morju - o Pacugu. Domala vsi med
njimi ga dobro poznajo, ga imajo radi m si želijo, da bi bil
tudi v prihodnje takšen kot je, če ne še lepši. Mislim, da
moramo ob koncu zapisati tudi to, da bi si želeli pionirji
več sodelovanja z mladinci odnosno, da bi jim le-ti lahko
in morali več pomagati pri izpeljavi pionirskih pa tudi
drugih aktivnosti.

Ob koncu, ko so Maksu Klanšku obljubili, da bodo
najlepše pozdrave skupščine prenesli tudi ostalim pionir-
jem, pa so se poslovili pravzaprav tudi z obveznostmi, da
bodo kot bodoči samoupravljalci in delegati, tam, kjer se
učijo in živijo, opozorili na probleme s katerimi se sreču-
jejo.


